
 

 

 

Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 8/6 2022 

 

Närvarande:  

Emma Willaredt, vice ordförande, Robert Davidsson, Nicklas Daag , Agneta 
Torkelskogh, Björn Tosterud, Peter Nilsson, Zara Linder, Inger Carlborg Eskilsson, 
Anna Elf Andersson, Julia Conradsson, Jesper Wetterbrandt.  

 

§ 1 – Mötets öppnande 

Emma Willaredt hälsade alla välkomna till mötet. 

§ 2 – Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes.  

§ 3 – Val av styrelsens protokolljusterare 

Peter och Björn. 

§ 4 – Föregående protokoll och justering  

§ 4.1 Mattcurling 
Två mattor beställda för 63 000 kr. Vi har fått bidrag från kommunen och 
kommunutvecklingsgruppen. Totalt 6500 kvar för oss att betala. Kommer i 
månadsskiftet januari februari och tas om hand av gymsektionen. 

 
§ 4.2 Baslådor 
Lukas ljud kan eventuellt hjälpa oss med att sälja. Nicklas och Julia kollar vidare.  
 
§ 4.3 Avtal med Intersport undertecknat 
Förnyat avtal med Intersport över 2023-01-01 – 2026-12-31 är klart. 
 

 

§ 5 Frågor för mötet 

§ 5.1 Årsmöte 9/2 kl 18 
Varje sektion ser till att lägga in material, verksamhetsberättelse 2022, 
verksamhetsplan för 2023, budget med mera inför årsmötet på laget.se. Finns en 
mapp under dokument att lägga in under. Förslag på nya styrelser och på fler 
personer till valberedningen ska komma in innan årsmötet. Det behövs minst tre 
personer till varje sektionsstyrelse: ordförande, kassör och ledamot. Peter Nilsson 
fixar smörgåstårta.  
 
§ 5.2 Handlingsplanerna – aktiviteter som ska dra igång under 
våren 
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Ledarträff 
Agneta ser tillsammans med Christoffer Kvarnefors till att få till en ledarträff under 
våren. 
  
Värdegrund 
Emma och Evelina är igång med värdegrundsarbetet. Målet är att den ska vara 
avskalad, enkel och lättillgänglig för medlemmarna. Bland annat har de tagit fram 
flera ”dilemman/siutationer” som kan tas upp vid exempelvis ledarträffar och vara 
föremål för diskussion utifrån vår värdegrund.  
 
Grönytegrupp 
Målet är att få igång detta innan sommarsäsongen. Planeringen är redan igång och 
nu är målet att få in fler.  
 
Energieffektivisering 
Jesper har gjort justeringar med ventilationen i den nybyggda delen som enligt 
beräkningar bör spara 65 procent av ÖIS elförbrukning på ett år. I kronor och ören 
skulle det spara omkring 28 000 kronor om året (om elpriset är det samma som 
snittpriset /kwh förra året). Förhoppningen är att det ska gå att göra samma sak i 
gamla delen.  

 

§ 5.3 Städning – hur fungerar det? 
 
Det är vissa delar som fungerar sådär. Det är påtalat och vi ser om det blir en 
förbättring.  
 
§ 5.4 Fixardag – föreslå datum 

 

Styrelsen beslutar att fixardagen är 1 april, 9.00-13.00. Till nästa styrelsemöte: 
Varje sektion tar fram på förslag vad som ska göras både utvändigt och invändigt.  

 

§ 5.5 Iron Man 9/7 
 
Vi har fått frågan att bemanna ett växlingsområde i Jönköping. Vi får 400:-/pers.  
De behöver 6 personer mellan kl 7-9, 12 personer mellan kl 8-15 och 6 personer 
mellan kl 15-20. Totalt 24 personer som ska vara över 18 år. Kolla i sektionerna. 
Anmälan till Inger.  
 
§ 5.6 Skolan 
 
Skolan kommer fortsätta hyra in sig under våren, dock lite mindre tid.  
Måndagar 8-11 och fredagar 8-9.30. Emma återkopplar till kommun med pris och 
skriver nytt avtal.  
 
§ 6.1 Föreningens ekonomi  
 

Julia redogjorde för klubbens ekonomi fram till den sista december.  
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- Medlemsavgifter 250 000:- 
- Gym 202 000:-  
- Försäljning papper 68 800 :- 
- Kiosken 21 000:- 
- Akutstöd el 170 000 
- I nuläget ligger resultatet på 1,2 miljoner :-  
- Styrelsen beslutar att betala av det kvarvarande lånet till på 245 000:- 

 
§ 6.2 Ansökningar Norheds stiftelse 
 
Vi har fått pengar från Norheds stiftelse för den nya infarten som nu ska 
betalas. Ny ansökningsperiod till Norheds stänger 28 januari.  

 

§ 6.3 Återrapportering Allmänna arvsfonden 
 
Bygget av nya delen måste återrapporteras till allmänna arvsfonden innan 1 
mars. Emma och Julia gör det.  
 
§ 6.4 Omprövning 50-lappen 
 
Bestämmelsen om att 50 kronor från varje träningsavgift i klubben ska gå till 
styrelsen omprövas. Vi tar upp det vid årsmötet.  
 

§ 7 Arbetsgrupper 

§ 7.1 - Administration/IT/Laget.se 
 
178 aktiviteter saknar närvaro under 2022. Det kan förklaras med att många 
akiviteter ligger inne på laget.se som att de ska närvarorapporteras fast att de 
inte ska det. Alla sektioner ombeds se över sina aktiviteter och fylla i senast 
20/1 så att LOK-stödet kan betalas ut rättmätigt.  
Nytt år betyder många nya medlemskapsfrågor med mera. Jesper går in och 
hjälper Nicklas med sysslor som rör administration för att avlasta.  

§ 7.2 Anläggning 

Inger har tagit två vattenprover mellan jul och nyår som visar att vattnet är 
tjänligt. 
 
§ 7.3 Försäljning 
 
Nästa försäljning blir planteringsjord. Agneta ser till att vi får en prisbild.  
  
 

§ 8 Frågor/info från sektionerna 

Bordtennis 
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Sektionen vill investera i nya pingisbord. Totalt fem bord för kostnaden 
70 420:-. Blir ca hälften med investeringsbidrag. Styrelsen beslutar att vi 
beviljar förfrågan. Jesper skickar offert till Julia som ansöker om bidrag.  
Förslag om att sätta upp gardiner för att skydda mot solljus i nya hallen. Tas 
med som förslag att göra under fixardagen.  
   
Senior- och ungdomsfotboll 
Bengt Törnqvist kommer sluta som ordförande i seniorfotbollen. Ny ordförande 
är inte klar.  
Damlaget vill rusta upp ett av omklädningsrummen vid gamla entrén. Zara tar 
offert på jobbet. 
För ungdomsfotbollens del är sex lag anmälda för seriespel kommande säsong.   
 
Gym 
Det rullar på. Pågår just nu en genomgång av medlemmar och taggar som 
delats ut så att rätt folk har tillgång till gymmet. Sektionen har planer på att 
utöka antalet vikter i gymmet.  
 

Gymnastik  
Kan vara sista gången sektionen ”Gymnastik” omnämns i ett protokoll då det 
pågår diskussioner om att ändra namnet för att bättre spegla verksamheten.  

 
Innebandy 
Pågår planering inför Innebandyns Dag då de yngsta lagen kommer få möta 
andra lag. Datum satt till den 25/3.  
 
Skidor  
Skidspår dragna under trettonhelgen där en hel del åkte innan allt töade bort. 
Blir det snö är förhoppningen att kunna genomföra Barnens Vasalopp.  
 
Orientering 
Har beställt nya träningskläder.  

§ 9 Övriga frågor 

§ 9.1 Maria Karlsson, om stödmöjligheter för föreningar på 
landsbygd 

Infoträff 2/2 på ÖIS-gården om hur föreningar och företag på landsbygden kan 
söka pengar till sin verksamhet. Info från Leader Västra Småland och 
Jönköping kommun. Sprid inbjudan på laget.se. Anmälan senast 31/1. 

§ 10 Kommunikation från mötet 

Högt tryck på medlemsförfrågningar – info på laget.se om att det kan ta 
längre tid att hantera. /Nicklas 
Inbjudan årsmötet 9 februari – skickas ut till alla medlemmar. /Emma 
Reklam för X-rundan – finns att nyttja på elljusspåret. /Robert  
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§ 11 Nästa styrelsemöte  

Måndag 20 februari 18.00 – Zara bjuder på födelsedagsfika. 
Årsmöte Torsdagen den 9 februari.  

§ 12 Mötet avslutas 

Emma tackade närvarande styrelsemedlemmar och avslutade mötet.  

 

Sekreterare:     Justerare:  

Robert Davidsson    Björn Tosterud 
 

_____________________________  _______________________________ 

        Peter Nilsson 

 

      _______________________________ 

 

 

 

 

  

 

 

 


